
PROTOKÓŁ NR 17-14/2007 
 

    z posiedzenia 
Komisji Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się  13 listopada 2007r., w Nowym Ratuszu przy ul. Wały 

Jagiellońskie 1, w sali nr 007 
 
 
Posiedzenie komisja rozpoczęła o godz. 12:00 w Nowym Ratuszu. 
 
Obecność: 
Posiedzenie komisja odbyła w 6-osobowym składzie, wg załączonej listy 

obecności – załącznik nr 1, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych 
decyzji. 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 
do protokołu.  

 
Jacek W. Teodorczyk – przewodniczący komisji powitał wszystkich 

obecnych, następnie zaproponował następujący porządek obrad: 
1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Planu 

Inwestycyjnego Miasta Gdańska na lata 2008-2012 – druk nr 417 
 

2. Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Za tak zaproponowanym porządkiem głosowano jednogłośnie. 
 
 
     PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Planu 
Inwestycyjnego Miasta Gdańska na lata 2008-2012 – druk nr 417 
 
Pan Marcin Dawidowski – Zastępca Dyrektora Wydziału Programu 
Rozwojowych przedstawił załoŜenia Planu Inwestycyjnego w zakresie działania 
Komisji, prezentując jednocześnie pokaz slajdów.  
 
Przewodniczący Komisji Jacek W. Teodorczyk  
Jak  mają się do siebie złoŜone wnioski o likwidowanie barier architektonicznych dla 
osób niepełnosprawnych wobec wniosków realizowanych? Jak duŜo moŜna 
zrealizować? 
 
Pani Izabela Kuś- p.o. Kierownika Referatu Planowania i Rozliczeń w Wydziale 
Programów Rozwojowych 
Trudno jest tu mówić o wartości wniosków.  Sukcesywnie przygotowujemy zadania, 
które są w załączniku nr 4. jeśli jest taka moŜliwość to w ciągu roku udaje nam się 
jeszcze dokładać tych pieniędzy. W ciągu dwóch lat udało nam się wielokrotnie 
zwiększać nakłady z zakresu zdrowia.  



Po dyskusji Komisja wniosła następujący wniosek: 
O wprowadzenie do Załącznika Nr 4, do Programu Operacyjnego „Gdańsk 
Równych Szans”, planu budowy placówki Miejskiego Ośrodka Readaptacji 
Społecznej.  
PowyŜszy wniosek przegłosowano jednogłośnie. 
 
Następnie przystąpiono do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały – druk nr 417 
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia RMG, jednogłośnie – 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – druk nr 417 wraz z 
zaproponowaną poprawką.    
OPINIA  Nr 17-14/66/57/07 
 
 
     PUNKT 2 
Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
Poruszono dyskusję na temat przystosowania Ŝłobków do Rozporządzenia Ministra 
Zdrowia z dnia 10 listopada 2006 roku w sprawie wymagań, jakim powinny 
odpowiadać pod względem fachowym i sanitarnym, pomieszczenia i urządzenia 
zakładu opieki zdrowotnej (Dz.U. Nr 273 poz. 1568). Ustalono wprowadzenie 
powyŜszego tematu do porządku kolejnego posiedzenia.  
 
Na tym posiedzenie zakończono.  
 
 
 
        Przewodniczący  
       Komisji Spraw Społecznych 
        i Ochrony Zdrowia 
 
        Jacek W. Teodorczyk 
 
 
Protokołowała: 
Monika Konwerska 
 


